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Výpis zo zápisnice zo 7. rokovania výboru v období 2022 – 2023, dňa 19.4.2023 
Zápisnica v úplnom znení je pre členov spoločenstva k nahliadnutiu v kancelárii Urbáru. 

 

Prítomní - za výbor: Jankuliak, Kaššay, Šurin, Uhliarik 

- za DR: Viluda, Adamiková, Sečová 

- ďalší:   

 

 

Program:  

1 Voľba overovateľov zápisnice. 

2 Žiadosť o zníženie nájmu za sálu. 

3 Návšteva redaktora RTVS – vo veci lyžiarskeho strediska Grúniky. 

4 Príprava žaloby za zneužitie právomocí verejného činiteľa. 

5 Aktualizácia internej smernice. 

6 Nákup podielov od podielnikov spoločenstvom. 

7 Informácia o odoslaní pozvánok na zhromaždenie v zákonnej lehote. 

 

K bodu 1 

Voľba overovateľov zápisnice. 

Výbor schválil (ZA: 4/4) p. Jankuliaka a p. Šurina za overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 2 
Žiadosť o zníženie nájmu za sálu. 

Predseda informoval o žiadosti nájomníčky o zníženie nájmu za prenájom sály, alebo o súhlas s 

využitím sály na iný účel. 

Výbor zobral na vedomie informáciu a vyjadril predbežný súhlas so zmenou spôsobu využitia sály na iný 

účel, avšak ku konečnému rozhodnutiu požaduje podrobnejšie informácie o aký účel by sa jednalo, a tak uložil 

predsedovi zistiť u nájomníčky, na aký účel by sálu chcela v budúcnosti využívať. 

 

K bodu 3 
Návšteva redaktora RTVS – vo veci lyžiarskeho strediska Grúniky. 

Predseda informoval, že od opakovaného (druhého) natáčania v stredisku Grúniky dňa 1.2.2023 sa mal 

redaktor RTVS pán Erik Vrábel čo najskôr stretnúť s konateľom nájomcu Jurajom Kornhauserom. Ten však 

stretnutie opakovanie odďaľoval (vraj zo zdravotných dôvodov – vraj bol v nemocnici). Dňa 23.3.2023 sa už 

mali v Bratislave stretnúť, avšak J. Kornhauser stretnutie zrušil (vraj pre pojednávanie na súde). A tak v tejto 

veci sa vôbec nič nepohlo, no napriek tomu p. Vrábel stále tvrdí, že RTVS o vec záujem stále má a chce ju 

zverejniť. 

Výbor informáciu zobral na vedomie. 

 

K bodu 4 
Príprava žaloby za zneužitie právomocí verejného činiteľa. 

Predseda informoval o priebehu prác na žalobe na stavebný úrad mesta Námestovo za zneužitie 

právomoci verejného činiteľa vo veci porušovania zákonov pri povoľovaní lyžiarskeho strediska Grúniky na 

pozemkoch urbáru v katastrálnom území Námestovské Pilsko. 

Výbor informáciu zobral na vedomie. 
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K bodu 5 
Aktualizácia internej smernice. 

 Výbor spoločne vyhodnotil návrhy členov výboru a dozornej rady na zmeny v internej smernici urbáru 

a spoločne ich zapracoval do aktualizácie internej smernice. 

Výbor schválil (ZA: 4/4) návrh aktualizácie internej smernice, ako bude predložený na schválenie valnému 

zhromaždeniu v máji 2023. 

 

K bodu 6 
Nákup podielov od podielnikov spoločenstvom. 

Predseda informoval, že viacerí podielnici, ktorí ponúkli spoločenstvu odpredať podiely, následne po 

uzatvorení dohody o odkúpení spoločenstvom, urbár informovali, že od dohody odstupujú, pretože o kúpu ich 

podielov prejavili záujem ich príbuzní (podielnici) a tak sa rozhodli podiely predať im. 

Výbor informáciu zobral na vedomie. 

 

K bodu 7 
Informácia o odoslaní pozvánok na zhromaždenie v zákonnej lehote. 

Predseda informoval, že pozvánky na zhromaždenie boli podielnikom rozposlané v zákonnej lehote. 

Výbor informáciu zobral na vedomie. 

 
 

 

Zapísal: Mgr. Milan Uhliarik 

 

 

 

Overovatelia: Jankuliak .................................................. Šurin ..................................................... 


